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BR.0022.76.2020 

Protokół Nr 76/2020 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Hajnowskiego 

w dniu 2 grudnia 2020 roku 

 w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Hajnówce ( sala Nr 12) 
 

 

 Obradom przewodniczyła Wicestarosta Joanna Kojło. W obradach udział wzięło 

czterech członków Zarządu (Starosta Andrzej Skiepko był nieobecny; lista obecności w 

załączeniu).  

 Ponadto w posiedzeniu Zarządu uczestniczyli:  

- Danuta Rola – Sekretarz Powiatu; 

- Aniela Majewska – Skarbnik Powiatu; 

- Wiesław Tichoniuk – naczelnik wydziału komunikacji i dróg; 

- Wioletta Januszkiewicz – dyrektor I LO 

- Walentyna Pietroczuk – naczelnik wydziału promocji 
 

 Przewodnicząca Zarządu zaproponowała następujący porządek obrad: 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu. 

3. Przyjęcie materiałów na XVI sesję Rady Powiatu: 
- projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2020r; 

- projekt uchwały w sprawie zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Hajnowskiego 

na lata 2020- 2030; 

- projekt uchwały w sprawie utworzenia Powiatowego Funduszu Stypendialnego im. prof. Simony 

Kossak oraz regulaminu przyznawania stypendium dla uzdolnionych uczniów szkół 

ponadpodstawowych i ponadgimnazjalnych z terenu Powiatu Hajnowskiego; 

- projekt uchwały w sprawie uchwalenia statutu Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 

Hajnówce; 

- projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXV/240/17 Rady Powiatu Hajnowskiego z dnia 

31 sierpnia 2017r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem jest 

Powiat Hajnowski oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków; 

- projekt uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie 

Powiatu Hajnowskiego na 2021 rok; 

- projekt uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2020r. 

 

4. Podjęcie uchwał Zarządu w sprawie: 

4.1. zmiany uchwały Nr 75/160/20 Zarządu Powiatu Hajnowskiego z dnia 27 listopada 

2020r. w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej do przeprowadzenia egzaminu dla 

nauczyciela ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego; 

4.2. ogłoszenia otwartych konkursów ofert na realizację w 2021r. zadań publicznych 

należących do Powiatu Hajnowskiego w sferze kultury i ochrony dziedzictwa kulturowego 

oraz kultury fizycznej i sportu. 

 

5. Sprawy różne. 
 

 

Do punktu 1-go: 

Członkowie Zarządu nie wnieśli uwag i jednogłośnie (wszyscy „za”) przyjęli 

zaproponowany porządek obrad. 

Do punktu 2-go: 

 Zarząd nie wniósł uwag i jednogłośnie (wszyscy „za”) przyjął protokół z poprzedniego 
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posiedzenia Zarządu. 

 

 Przed realizacją porządku obrad Zarządu Pani Wicestarosta przekazała głos Pani 

Walentynie Pietroczuk celem omówienia założeń powstającego Centrum Wsparcia 

Doradczego. 

 Naczelnik Wydziału Promocji Walentyna Pietroczuk poinformowała, że Centrum 

Wsparcia Doradczego jest inicjatywą Ministerstwa Rozwoju i Polityki Regionalnej. Nabór do 

projektu był robiony w bardzo szybkim tempie. W województwie podlaskim zgłosiły się 4 

partnerstwa: okolice Suwałk, Biebrza – Kanał Augustowski, powiat wysokomazowiecki. 

Partnerstwo południowo – wschodniego Podlasia obejmuje powiaty hajnowski, bielski, 

siemiatycki oraz gminy Gródek i Michałowo. Centrum Wsparcia Doradczego jest to wsparcie 

obszarów zagrożonych marginalizacją. Jest to wsparcie doradcze przy przygotowaniu strategii 

i projektów do wstępnej ekspertyzy. Partnerstwo, w którym uczestniczy powiat hajnowski nie 

zostało zakwalifikowane do objęcia wsparciem przez Ministerstwo. Marszałek Województwa 

Podlaskiego wystąpił z inicjatywą i postanowił, że analogiczne wsparcie będzie finansowane 

ze środków Urzędu Marszałkowskiego. Partnerstwo południowo – wschodniego Podlasia 

będzie takim samym trybem przechodziło, jak pozostałe partnerstwa ministerialne. Całą sprawą 

ma się zajmować Urząd Marszałkowski, powiat hajnowski nie poniesie żadnych kosztów 

finansowych. Starosta Hajnowski Andrzej Skiepko został koordynatorem tego partnerstwa. 

Projekt składa się z dwóch komponentów. Pierwszy komponent to jest doradztwo przy 

przygotowaniu strategii. Powiat hajnowski zgodnie z ustawą o wprowadzeniu polityki rozwoju 

nie ma obowiązku przygotowania strategii, jedynie program albo plan rozwoju powiatu. Będzie 

to strategia rozwoju całego partnerstwa, będzie dotyczyła sfery gospodarczej, społecznej i 

kwestii wdrażania rozwiązań instytucjonalnych. Udział społeczeństwa w tym projekcie będzie 

kluczową sprawą. W pierwszym i drugim komponencie doradcami w projekcie ministerialnym 

jest Związek Miast Polskich. Doradcy będą prowadzili cały proces z partnerstwami. W drugim 

komponencie jest doradztwo projektowe. Do strategii rozwoju danego partnerstwa będzie 

przygotowany komplet projektów do wdrażania. Te projekty będą przygotowane pod 

względem technicznym i jeden z tych projektów będzie miał kompletnie przygotowany 

wniosek, a następnie będzie priorytetowo traktowany do wsparcia finansowego. Jeszcze nie jest 

wprost napisane, ale nie będzie konkursu, jeden projekt na całe partnerstwo będzie 

dofinansowany pozakonkursowo. Pani naczelnik powiedziała, że na bieżąco będzie 

informowała o realizacji projektu. 

 

Do punktu 3-go: 
 

 W powyższym punkcie Zarząd Powiatu zapoznał się i przyjął materiały na XVI sesję 

Rady Powiatu. Przyjęte materiały, Zarząd postanowił przekazać pod obrady Komisji Rady i na 

sesję Rady Powiatu: 
- projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2020r; 

Zarząd Powiatu jednogłośnie (wszyscy „za”) postanowił, żeby dochody w kwocie 16.500 zł 

uzyskane przez II LO przeznaczyć na uzupełnienie braków w wynagrodzeniach, a nie na zakup 

wyposażenia. 

Radny Roman Ostapczuk powiedział, że ma nadzieję, że Pani dyrektor Zespołu Szkół 

Zawodowych zostanie rozliczona za zatrudnienie dodatkowej osoby ponad etaty zaakceptowane w 

arkuszu organizacyjnym. Zdaniem radnego dyrektorzy nie powinni zatrudniać dodatkowych osób 

bez zgody Starosty i mogą zatrudniać tylko w ramach otrzymanego budżetu. 

- projekt uchwały w sprawie zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Hajnowskiego na lata 2020- 2030; 
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- projekt uchwały w sprawie utworzenia Powiatowego Funduszu Stypendialnego im. prof. 

Simony Kossak oraz regulaminu przyznawania stypendium dla uzdolnionych uczniów szkół 

ponadpodstawowych i ponadgimnazjalnych z terenu Powiatu Hajnowskiego; 

Radny Roman Ostapczuk powiedział, że jego zdaniem średnia ocen 5,75, która została zapisana 

w projekcie uchwały jest zbyt wysoka. 

Skarbnik Powiatu Aniela Majewska powiedziała, że jeżeli średnia zostanie obniżona, to więcej 

środków Zarząd Powiatu będzie zmuszony zarezerwować na stypendia. 

Radny Roman Ostapczuk powiedział, że należy się przyjrzeć szkołom, dlaczego nauczyciele 

zawyżają oceny, ponieważ jest obecnie 80 geniuszy, którzy osiągają średnią 5,0. 

Radna Olga Rygorowicz powiedziała, że średnia 5,75 jest zbyt zaporowa i jej zdaniem powinna 

ona wynosić 5,5. 

Radny Roman Ostapczuk przypomniał, że 270 tys. zł na podwyżki dla pracowników Starostwa 

podczas epidemii znalazło się w budżecie powiatu, natomiast stypendia dla młodzieży przekreśla 

się, ponieważ niewielu uczniów osiągnie tak wysoką średnią ocen. Zdaniem radnego średnia 

powinna wynosić 5,5. 

Zarząd Powiatu przegłosował jednogłośnie ( 4 głosy „za”) średnią ocen w wysokości 5,5. 

- projekt uchwały w sprawie uchwalenia statutu Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 

Hajnówce; 

- projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXV/240/17 Rady Powiatu Hajnowskiego z 

dnia 31 sierpnia 2017r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem jest Powiat Hajnowski oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków; 

- projekt uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie 

Powiatu Hajnowskiego na 2021 rok; 

- projekt uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2020r. 

Do punktu 4-go: 

 

4.1. 

W powyższym punkcie Zarząd dokonał zmian w uchwale Nr 76/165/20 Zarządu Powiatu 

Hajnowskiego z dnia 2 grudnia 2020r. w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej do 

przeprowadzenia egzaminu dla nauczyciela ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela 

mianowanego. 

 

Zarząd po przeprowadzonej dyskusji jednogłośnie (wszyscy „za”) podjął uchwałę: 

Uchwała Nr 76/165/2020 

ZARZĄDU POWIATU HAJNOWSKIEGO 

z dnia 2 grudnia 2020r. 
 

w sprawie zmiany uchwały Nr 75/160/0 Zarządu Powiatu Hajnowskiego z dnia 27 

listopada 2020r. w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej do przeprowadzenia 

egzaminu dla nauczyciela ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela 

mianowanego. 

(str.……) 
 

 

4.2. 

W powyższym punkcie Zarząd ogłosił otwarte konkursy ofert na realizację w 2021r. zadań 

publicznych należących do Powiatu Hajnowskiego w następujących sferach: kultura i ochrona 

dziedzictwa kulturowego oraz kultury fizycznej i sportu. 

Radny Roman Ostapczuk powiedział, że jest epidemia i jeżeli chodzi o sport to chyba jest 

zawieszony lub ograniczony. 
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Wicestarosta Joanna Kojło powiedziała, że uchwałę należy przyjąć, ale Zarząd nie musi 

żadnych środków na zajęcia sportowe przyznawać. 

 

Zarząd po przeprowadzonej dyskusji jednogłośnie (wszyscy „za”) podjął uchwałę: 

Uchwała Nr 76/164/2020 

ZARZĄDU POWIATU HAJNOWSKIEGO 

z dnia 2 grudnia 2020r. 
 

w sprawie ogłoszenia otwartych konkursów ofert na realizację w 2021r. zadań 

publicznych należących do Powiatu Hajnowskiego w sferze kultury i ochrony 

dziedzictwa kulturowego oraz kultury fizycznej i sportu. 

(str.……) 

 

 

Do punktu 5-go: 

 

W sprawach różnych poruszono następujące tematy: 

1. Zarząd Powiatu po zapoznaniu się z pismem dyrekcji Przedszkola Nr 5 w Hajnówce 

postanowił przekazać 30 sztuk gadżetów na prezenty dla dzieci uczestniczących w 

VIII edycji Międzyprzedszkolnego Przeglądu „Malowana Poezja Rodzinna”. 

2. Radny Roman Ostapczuk zapytał, czy prawdą jest, że pracownicy Wydziału 

Komunikacji i Dróg nie pracują w pełnym wymiarze godzin. Zdaniem radnego 

mieszkańcy skarżą się na powolne załatwianie spraw przez wydział, na terminy 

realizacji 2-3 tygodnie. Radny powiedział, że nie wyobraża sobie, żeby pracownicy 

tego wydziału pracowali zdalnie i przypomniał, że niedawno były podwyżki i 

powinno być to motywujące, ale w tym przypadku działa odwrotnie. Radny 

zwracając się do naczelnika wydziału komunikacji i dróg zapytał jak w tej chwili 

pracuje wydział i dlaczego mieszkańcy skarżą się, że nie ma pracowników w 

urzędzie i nie pracują w pełnym wymiarze. 

Naczelnik wydziału komunikacji i dróg Wiesław Tichoniuk powiedział, że w 

ubiegłym tygodniu było spotkanie z Panem Starostą w sprawie organizacji pracy 

zdalnej w urzędzie. Część pracowników wydziału KD była na pracy zdalnej, 

natomiast pozostała część była na pracy hybrydowej, połówkowej. W związku z 

ograniczonym zakresem przyjmowania klientów wydział KD odstąpił od pracy 

zdalnej. Naczelnik przypomniał, że ustawodawca wydłużył termin rejestracji 

pojazdów i nie trzeba obecnie od razu rejestrować pojazdu. 

Radny Roman Ostapczuk powiedział, że wszystko rozumie, tylko nie rozumie 

tego, że Pan Starosta wręczył wszystkim pracownikom podwyżki, a tutaj są takie 

szopki. Radny powiedział, że nie rozumie, jak można hybrydowo, zdalnie pracować 

wydając dowody rejestracyjne. 

Naczelnik wydziału komunikacji i dróg Wiesław Tichoniuk powiedział, że w 

ramach swojej pracy pracownicy także archiwizują dokumenty oraz mają 

obowiązek zaznajomienia się z przepisami prawa. 

Radny Roman Ostapczuk powiedział, że rozumie, że przepisy prawa można 

poznawać zdalnie, ale nie wydawać dowody rejestracyjne. 

Naczelnik wydziału komunikacji i dróg Wiesław Tichoniuk powiedział, że na 

piśmie nie wpłynęła żadna skarga na pracę wydziału, jeżeli są jakieś krytyczne 

uwagi, to w mediach społecznościowych. 

Radny Roman Ostapczuk powiedział, że radni spotykają się z mieszkańcami 

gmin, którzy osobiście przekazują radnym uwagi. 
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Naczelnik wydziału komunikacji i dróg Wiesław Tichoniuk powiedział, że tryb 

działania wydziału związany z rejestracją pojazdów polega na tym, że najpierw 

trzeba się umówić telefonicznie. 

Radny Roman Ostapczuk powiedział, że wcześniej klienci byli obsługiwani na 

bieżąco a obecnie ten czas oczekiwania wydłużył się do 2-3 tygodni; zdaniem 

radnego coś jest nie tak. 

Naczelnik wydziału komunikacji i dróg Wiesław Tichoniuk powiedział, że 

każdy może zadzwonić w poniedziałek celem umówienia się na bieżący tydzień. 

Radny Roman Ostapczuk zapytał, czy po poniedziałku nie można się już 

zarejestrować? 

Naczelnik wydziału komunikacji i dróg Wiesław Tichoniuk powiedział, że w 

ciągu dwóch godzin zostaje zapełniona lista na cały tydzień. 

Radny Roman Ostapczuk powiedział, że nie jest zdziwiony tym faktem, bo jeżeli 

wydział pracuje zdalnie, to mało mieszkańców jest przyjmowanych. Radny 

przypomniał, że to Pan naczelnik odpowiada za organizację pracy wydziału. 

Naczelnik wydziału komunikacji i dróg Wiesław Tichoniuk powiedział, że 

wydział nie jest w stanie obsłużyć więcej mieszkańców. 

Radny Roman Ostapczuk powiedział, że jest to wynik pracy zdalnej w wydziale. 

Wicestarosta Joanna Kojło zapytała, czy członkowie zarządu mogą otrzymać dane 

za październik i listopad 2020r. informujące o ilości załatwianych spraw przez 

wydział. 

Naczelnik wydziału komunikacji i dróg Wiesław Tichoniuk powiedział, że takie 

zestawienie zostanie członkom Zarządu udostępnione. Naczelnik przypomniał też, 

że wydział ma też rezerwę na rejestrację profesjonalną, podczas której wydawanych 

jest np. 100 dowodów rejestracyjnych na przyczepy dla firmy Pronar. Na bieżąco 

też są przyjmowani klienci, którzy zakupili w salonie nowy samochód bez tablic 

rejestracyjnych. Natomiast osoby, które chcą przerejestrować samochód mają na to 

180 dni od daty zakupu. 

Wicestarosta Joanna Kojło zapytała, jak została rozpatrzona skarga z firmy 

Pronar. 

Naczelnik wydziału komunikacji i dróg Wiesław Tichoniuk powiedział, że w tej 

sprawie Pan Starosta wystosował pismo do Ministra Cyfryzacji, ale do tej pory nie 

została udzielona odpowiedź. Naczelnik powiedział, że wydział wydał dowody 

rejestracyjne na przyczepy firmy Pronar i na dzień dzisiejszy nie ma nowych 

przyczep do rejestracji. 

Naczelnik Wydziału KD opuścił salę obrad. 

Na posiedzenie Zarządu została zaproszona dyrektor I LO Pani Wioletta 

Januszkiewicz. 

3. Wicestarosta Joanna Kojło zwróciła się do Pani dyrektor I LO o wyjaśnienie 

sprawy związanej z 500+ dla nauczycieli. Z dotacji otrzymanej przez powiat 

wynika, że tylko 3 nauczycieli z I LO otrzyma 500+ na zakup sprzętu do zdalnej 

nauki. 

Dyrektor I LO Wioletta Januszkiewicz powiedziała, że w szkole w systemie 

informacji oświatowej widnieje 21 nauczycieli. Pani dyrektor powiedziała, że 

dzwoniła w tej sprawie do Ministerstwa, a także prowadziła korespondencję 

mailową i otrzymała odpowiedź, że Ministerstwo nie będzie poprawiało 

przesłanego raportu. Na podstawie raportu te świadczenia nauczycielom zostaną 

wypłacone. Pani dyrektor zaprosiła do szkoły przedstawicieli Zarządu Powiatu, 

żeby sami zobaczyli, że ze strony systemu oświatowego szkoły wszystko jest tak, 

jak należy. 
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Wicestarosta Joanna Kojło powiedziała, że brakuje 7,5 tys. zł i w budżecie 

powiatu nie ma tych środków. 

Dyrektor I LO Wioletta Januszkiewicz powiedziała, że Ministerstwo zapewniło, 

że pieniądze dla wszystkich nauczycieli zostaną przekazane do organu 

prowadzącego i że przesłany raport jest raportem orientacyjnym, którego nie będą 

poprawiać. 

Wicestarosta Joanna Kojło zapytała, dlaczego w systemie oświatowym szkoła 

wykazuje tylko 3 nauczycieli i kto poniesie koszt 7,5 tys. zł, jeżeli do Starostwa 

wpłynęło tylko 60 tys. zł. 

Naczelnik wydziału spraw społecznych Nina Łukasik powiedziała, że 

analizowała sytuację związaną z ilością nauczycieli w Systemie Informacji 

Oświatowej. Pani naczelnik powiedziała, że dzwoniła do sekretarz w I LO, żeby 

szkoła naniosła poprawki w SIO, ponieważ takie dane może poprawiać tylko 

dyrekcja szkoły ze swojego poziomu, gdyż organ nadzorczy nie ma dostępu do 

edytowania danych związanych z ilością etatów pedagogicznych. Pani sekretarz 

naniosła te poprawki w połowie listopada, natomiast stan nauczycieli do programu 

500+ został wzięty na dzień 2 listopada. Kolejna weryfikacja ilości zatrudnionych 

nauczycieli odbędzie się dopiero 7 grudnia, z tym, że nie będą poprawiane raporty. 

Ponadto Ministerstwo zwróciło się do szkół o przesłanie ID nauczycieli. 

Dyrektor I LO Wioletta Januszkiewicz powiedziała, że ta sytuacja jest o wiele 

bardziej skomplikowana, ponieważ w październiku było kilkukrotnie aktywowane 

konto, gdyż zawieszał się system i wszystkie dane były uaktualnianie, wprowadzone 

do systemu, co obecnie można sprawdzić. Pani dyrektor powiedziała, że dane do 

raportu były weryfikowane na dzień 20 listopada. 

Naczelnik wydziału spraw społecznych Nina Łukasik powiedziała, że nie na 20 

listopada, ale na 2 listopada. 

Dyrektor I LO Wioletta Januszkiewicz powiedziała, że ponowna weryfikacja ma 

być na dzień 7 grudnia i też powinna być dokonana weryfikacja wysokości dotacji. 

Radny Roman Ostapczuk powiedział, że inni dyrektorzy szkół nie mieli z tym 

systemem problemu i czy się system zawieszał, czy nie, to podali do Ministerstwa 

prawidłowe dane. Pan radny wyraził nadzieję, że Pani dyrektor wyciągnie 

konsekwencje od osób, które tego nie dopilnowały. 

Wicestarosta Joanna Kojło powiedziała, że za to odpowiada Pani dyrektor. Pani 

Wicestarosta powiedziała, że mimo wszystko należy znaleźć 7,5 tys. zł dla 

nauczycieli z I LO. 

 Dyrektor I LO Wioletta Januszkiewicz powiedziała, że nie zostawi tej sprawy 

bez reakcji. Zdaniem Pani dyrektor, jeżeli źle działa jakiś system komputerowy, to 

nie jest to tylko wina pracownika, ale i systemu. 

Radny Roman Ostapczuk powiedział, że wszystkie szkoły mają ten sam system i 

mimo wszystko dyrektorzy tych szkół sobie poradzili. 

Dyrektor I LO Wioletta Januszkiewicz powiedziała, że zapytała wprost w 

Ministerstwie, dlaczego w jej raporcie jest tylko 3 nauczycieli i odpowiedziano, że 

jej szkoła nie jest jedyna szkołą, w raporcie, której wykryto błąd i że oni niczego nie 

będą prostować. Pani dyrektor powiedziała, że nie można mówić, że jej szkoła jest 

najgorszą szkołą, z najgłupszym dyrektorem, bo tak nie jest i Pan radny się myli. 

Radny Roman Ostapczuk powiedział, że w innych szkołach tego problemu nie 

ma. 

Dyrektor I LO Wioletta Januszkiewicz powiedziała, że pewnie są inne problemy. 
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Wicestarosta Joanna Kojło zwróciła się do Pani dyrektor o wyjaśnienie powyższej 

sprawy na piśmie. Pani Wicestarosta zapytała, jak szkoła planuje rekrutację na 

kolejny rok szkolny i czy zostały już podjęte jakieś działania w tym zakresie? 

Dyrektor I LO Wioletta Januszkiewicz powiedziała, że nie wie, jak będzie 

wyglądała rekrutacja, czy będzie odbywała się przez środki zdalne, czy tradycyjnie, 

stacjonarnie, jeżeli nastąpi koniec epidemii. Zespół ds. promocji szkoły cały czas 

pracuje. Jest też powtórzony pomysł odnośnie szkoły mundurowej, tym razem 

bardziej z klasą wspieraną przez straż pożarną. Pomysłów może być dużo, ale 

wszystko rozbija się o wielkość naboru. Pani dyrektor powiedziała, że podejrzewa, 

że to może pozostać tylko na piśmie, niemniej jednak wszystko jest robione, żeby 

pozyskać uczniów. 

Radny Roman Ostapczuk zapytał, czy stan osób zatrudnionych odpowiada temu, 

co zostało zatwierdzone w arkuszu organizacyjnym? 

Naczelnik wydziału spraw społecznych Nina Łukasik powiedziała, że wszystko 

jest realizowane zgodnie z arkuszem organizacyjnym. 

Wicestarosta Joanna Kojło powiedziała, że jej uwagę zwrócił projekt budżetu 

szkoły na 2021r. i duże kwoty wynagrodzeń dla pracowników administracyjnych w 

szkole. 

Dyrektor I LO Wioletta Januszkiewicz powiedziała, że jeżeli chodzi o 

pracowników obsługi i administracyjnych to wszystko pozostało bez zmian. Jest 

pomniejszenie o jeden etat osoby sprzątającej. W grudniu też będzie rozwiązanie 

umowy o pracę z kolejną panią sprzątającą, która przechodzi na rentę. Obecnie w 

szkole pracują trzy panie sprzątające i dwóch panów obsługi. 

Naczelnik wydziału spraw społecznych Nina Łukasik powiedziała, że jak 

analizowała wydatki w szkołach, to zwróciła uwagę na brak proporcji między 

planem administracji w I LO i w innych szkołach, wynagrodzenia pracowników 

administracyjnych w I LO są dużo większe niż na takich samych stanowiskach w 

innych szkołach. 

Dyrektor I LO Wioletta Januszkiewicz powiedziała, że w obecnym roku dodatek 

stażowy został wyciągnięty poza pensję minimalną. Pani dyrektor poinformowała, 

że nie przydzieliła żadnemu pracownikowi podwyżki. Te kwoty trzeba wyjaśnić 

wspólnie z Panią księgową i wówczas Pani dyrektor będzie mogła odnieść się 

szczegółowo do tej kwestii. 

Wicestarosta Joanna Kojło powiedziała, że na stanowisku sekretarza były duże 

dysproporcje w wynagrodzeniach w poszczególnych szkołach. 

Naczelnik wydziału spraw społecznych Nina Łukasik powiedziała, że w jednej 

ze szkół jest to 3600 zł, a w drugiej 5000 zł.  

Wicestarosta Joanna Kojło powiedziała, że szkoła wynajmuje pomieszczenia 

niepublicznej szkole Edukator i pracownicy wydziału spraw społecznych 

przeprowadzili tam kontrolę i okazało się, że właściciel szkoły w każdym miesiącu 

otrzymywał z powiatu dotację na funkcjonowanie szkoły, natomiast nie za każdy 

miesiąc płacił szkole za wynajem sali lekcyjnych. 

Dyrektor I LO Wioletta Januszkiewicz powiedziała, że jest jej teraz trudno 

powiedzieć jakie dokumenty przedstawił Edukator, ale na prośbę Starostwa Pani 

księgowa wszystkie dokumenty udostępniła. 

Wicestarosta Joanna Kojło zapytała, jak w LO Nr I przebiega praca i nauka 

zdalna. 

Dyrektor I LO Wioletta Januszkiewicz powiedziała, że jest to trudna praca, 

większość pracowników obsługi jest na świadczeniu postojowym, stacjonarnie 

pracuje Panie sekretarz i księgowa. Kontakt z nauczycielami jest widoczny po 
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zalogowaniu się do systemu nauki zdalnej. Pani bibliotekarka przynosi książki do 

sekretariatu i uczniowie mogą w sekretariacie te książki odebrać. 

Pani dyrektor poinformowała, że w szkole zostało wyłączone centralne ogrzewanie 

ze względu na to, że nie ma młodzieży w szkole oraz ze względów ekonomicznych, 

ponieważ rachunek za miesiąc ogrzewania wynosi 30 tys. zł. Pani dyrektor 

powiedziała, że poinformowała pracowników PCPRu, którzy chcieli przenieść się 

do skrzydła szkoły, że w szkole kaloryfery są wyłączone i że w tych 

pomieszczeniach jest zimno. Pomieszczenie sekretariatu jest podgrzewane 

piecykiem elektrycznym. Instalacja centralnego ogrzewania w szkole jest 

przestarzała i nie nadaje się do przerobienia i do przepłukania. Centralnego 

ogrzewania nie można odłączyć kondygnacyjnie. 

Naczelnik wydziału spraw społecznych Nina Łukasik powiedziała, że w tej 

kwestii rozmawiał Pan Starosta z Panem Bogdanem Nowickim, który pełnił 

obowiązki dyrektora na czas nieobecności Pani dyrektor i zwrócił się z prośbą o 

przygotowanie rozeznania cenowego modernizacji tej instalacji. 

Radny Roman Ostapczuk zapytał, czy szkole zostały przekazane pieniądze na 

ogrzewanie? Zdaniem radnego należy jak najszybciej wymienić kaloryfery w 

szkole, tym bardziej, że co miesiąc zostaje zaoszczędzonych 30 tys. zł, które można 

wykorzystać na modernizację. 

Wicestarosta Joanna Kojło zapytała, kto teraz sprawdza w szkole instalację 

grzewczą. 

Dyrektor I LO Wioletta Januszkiewicz powiedziała, że ona osobiście ją sprawdza 

i Pani sekretarka. 

Wicestarosta Joanna Kojło powiedziała, że może przywrócić do pracy jednego z 

panów, który jest bardziej rezolutniejszy i on może nadzorować instalację 

centralnego ogrzewania, ponieważ to nie powinno tak być, że to Pani dyrektor i 

sekretarka sprawdzają. Może ten Pan rozeznałby się w kosztach wymiany 

centralnego ogrzewania. 

Radny Roman Ostapczuk powiedział, że pracownicy nie są od tego, żeby 

przygotowywać kosztorysy. Radny powiedział, że niedopuszczalną sytuacją jest 

brak ogrzewania w szkole. 

Dyrektor I LO Wioletta Januszkiewicz powiedziała, że wymiana grzejników w 

całej szkole wyniosłaby 200 tys. zł. 

Radny Jarosław Gerasimiuk powiedział, że budynek bez ogrzewania może być 

jeszcze większym problemem ze względu na zagrzybienie. 

Radny Roman Ostapczuk powiedział, że nie rozumie, dlaczego sukcesywnie 

kolejno na piętrach w szkole nie wymienia się kaloryferów. Pan radny powiedział, 

że należy zlecić wycenę i jak najszybciej zacząć modernizować instalację. 

 

[Dyrektor I LO opuściła salę obrad] 

4. Radny Roman Ostapczuk zapytał, czy jakikolwiek inny wydział w urzędzie 

pracuje zdalnie? 

Sekretarz Powiatu Danuta Rola powiedziała, że zgodnie z rozporządzeniem jest 

taka możliwość. 

Radny Roman Ostapczuk powiedział, że nie pyta czy jest taka możliwość, tylko, 

czy ktoś pracuje zdalnie, czy nie. 

Sekretarz Powiatu Danuta Rola powiedziała, że tak, że wydział geodezji ma taką 

możliwość, dwa dni pracują, dwa dni zdalnie. 

Radny Roman Ostapczuk powiedział, że wszyscy otrzymują normalne 

wynagrodzenie, więc wszyscy powinni normalnie pracować, chyba, że będą 
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otrzymywać 80% wynagrodzenia, to wtedy będzie można robić wyjątki. Zdaniem 

radnego w urzędzie są zaległości, wszyscy mówią, że się nie wyrabiają, a w urzędzie 

jest wolna amerykanka. Radny złożył wniosek o przywrócenie wszystkich do pracy 

w pełnym wymiarze. Pan radny przypomniał, o czym już wspominał, że dla 

większego bezpieczeństwa powinny być zainstalowane kamery w urzędzie. 

Radny Jarosław Gerasimiuk zaproponował, żeby w przyszłym roku w wakacje 

wymienić kaloryfery w szkole i jego zdaniem można byłoby na ten cel wydzielić 

część pieniędzy, które w budżecie zostały zapisane na ogrodzenie szkoły. 

 

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Wiceprzewodnicząca Zarządu zamknęła 

posiedzenie. 
 

                Protokołowała                                        Przewodniczyła 

 

    Violetta Miniuk                              Joanna Kojło 

 

 
 

 

 


